

## 《单词百科:mastiff是什么意思?mastiff怎么发音?mastiff的解释和用法》

英语单词mastiff是什么意思?mastiff怎么读?mastiff怎么发音?简答网为您整理了mastiff的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### **mastiff怎么读**

mastiff的读音:[ ' mæst ɪ f]

### **mastiff的意思**

1、n. 獒，大驯犬（大型猛犬的一种）；

### **mastiff的双语例句**

1、Tail and britches densely coated and heavily feathered. The Tibetan Mastiff is shown naturally.

尾部和四肢被毛还有羽状附毛.看起来藏獒很自然.

2、The monks probably crossed the ancient mastiff with the Great Dane and the Great Pyrenees.

那些和尚很可能带着大型猛犬穿越大山脉.

3、Rex is genuine Tibetan Mastiff. We traced his genealogy back 10 generations.

雷克斯是纯种的藏獒, 我们查过它的十代族谱.

4、Fish ponds edge of the tree leash their home Tibetan mastiff.

鱼塘边的树上拴着家里的藏獒.

5、Only chats Bill's mastiff nature.

只谈谈比尔的獒性.

6、In the US, Tibetan mastiff pups can be bought as a hundred dollars, Feltenstein said.

费尔滕斯坦表示,在美国, 区区几百美元就能买到藏獒的幼仔.

7、The Tibetan Mastiff is a highly intelligent, independent, strong willed and rather reserved dog.

藏獒是高度智慧, 独立, 意志坚强和深沉的犬.

8、Cream is not recognized all the international Tibetan Mastiff breed standards.

奶酪色不被国际藏獒繁殖标准承认.

9、A big dog, a hound with a strain of mastiff from somewhere ( William Faulkner )

一条巨犬和一只猎犬,身后跟着一群不知来自何方的大驯犬 ( 威廉福克纳 )

以上是简答网为您整理的mastiff怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mastiff的

用法、mastiff的释义、mastiff的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mastiff>